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Buddinge Skole 
Kildebakkegårds Allé 155, 2860 Søborg 
Telefon: 39 57 67 77 
Mail: buddinge@gladsaxe.dk 
 

 
 
 
 

 

Forældrerepræsentanter 

Klaus Lerche Scharf Heinemann (formand) 
Jonna Bybeck Tosev 
Ulla Eichert Sehested afbud 
Louise Einspor 
Jean Mette Svarter Hammerkvist afbud 
Maria Vangsgaard 
Sina Helmi 
Emilie Månsson afbud 
Sarah Wahlgreen afbud 

Forældrerep.suppleanter 
Marta Dis Srefánsdóttir Holck 
Hua Fan 

Medarbejderrepræsentanter 
Daniel Madsen afbud 
Matias Englmayer Münster  

Elevrepræsentanter 
Anabela Djurisic (6B) ikke fremmødet 
Anthony Magnus Israel Knudsen (8Z) ikke 
fremmødt 

Sekretærer for bestyrelsen 
Kirstine Bang Krogh (skoleleder)  
Stine Nepper Vinding (faglig leder og souschef)  

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden Referat og dagsorden godkendt 

2. Kort orientering fra ledelse Parkering planlægges at være færdig i slut maj.  
 
Renovering af elevtoileterne påbegyndes på 
mandag d. 1.maj. Der er lavet en plan som esti-
merer at projektet er færdigt til skolestart i au-
gust. De starter med tolietter på fællesområ-
det. 
 
I slut maj går processen i gang om udeområdet 
ved fløj 2, som skal renoveres. Der skal laves en 
proces som inddrager børnene. 
 
Der orienteres om fagfordelingsprocessen, som 
netop er i gang. 
 
Hvordan skal bestyrelsen konstitueres efter 
sommerferien? Er de medlemmer, der træder 
ud. Det tages op på evt.punktet. 
 

Dagsorden til skolebestyrelsesmøde den 27.04.2023 kl. 17.00-19.00 
 
Mødeleder: Jonna 
Referent: Stine 
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Eftersommerferien træder Hanne pædagog 0. 
årgang ind i skolebestyrelsen, Daniel bliver i 
skolebestyrelsen 
 

3. Kort orientering fra skolebestyrelses-
formanden 

Skolebestyrelsens årsberetning er under udar-
bejdelse og kan snart sendes ud. Det skal på på 
næste møde. 
 
Claus er ved at udarbejde årshjulet 
 
Hvad skal skolebestyrelsen bidrage med til sko-
lens værdier. Bør skolebestyrelsen arbejde med 
skoleplanen? 
 
Hvordan får vi eleverne med i skolebestyrel-
sen? 

4. Kort orientering fra elevrådet De er ikke fremmødt 
 

5. Årshjulet opdateres Vi planlægger med at afholde skolebest.møde 
aften med en oplægsholder d. 13.3.24 
 
Ledelsen planlægger en kommende møde-
række for sb møder kommende skoleår 
 
Gennemgang af principper koordineres og tilfø-
jes årshjulet. 
 
Til næste møde skal alle medlemmer af SB 
komme med forslag til emner, som der er 
energi i. 

6. Skolebestyrelsen deltager på foræl-
dremøder efter sommerferien. 
 
Fordeling af medlemmerne på årgan-
gene. 
Datoerne planlægges af de enkelte 
teams op til sommerferien, hvor de 
kan meldes ud til skolebestyrelsen 

0. årgang: Jonna 
1. årgang: 
2. årgang: Louise og Marta 
3. årgang:  
4. årgang: er dækket ind 
5. årgang:  
6. årgang: Jonna 
7. årgang: Louise 
8. årgang: Hua, Emilie 
9. årgang:  
Gruppeordning: Sarah  
 

Efter årsplanlægningen d. 11.5 oprttes en 
doodle med datoer for forældremøder, hvor 
medlemmmer af skolebest. Byder sig til. Claus 
laver et oplæg. 

7. Princippet Skolehjemsamarbejde har 
været på tidligere, Louise har arbej-
det med nogle justeringer, som er 
drøftet med Kirstine. 
Første godkendelse i dag 

Princippet 1. godkendelse. Princippet skal nu 
behandles i MED.  
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8. Evt.  
Skolebestyrelsen efter sommerferien 
 

 

Emner til fremtidige møder: 
 

Datoer til kommende møder: 
7/6 inkl. sommerafslutning 
 
Der kan komme møder løbende ved behov, hø-
ringssvar o.lign. 

 
 
 


